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PROTOKÓŁ  Nr XXXVII/14 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 25 kwietnia 2014 roku odbytego 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 

Na stan 15 radnych na sesji obecnych było 14 radnych, (nieobecny J. Żwirbla)  

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1000 i  trwały do godz. 1155.  

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pani Mieczysława Brzoza –burmistrz Bobolic,  

• Pani Grażyna Wiater-Ubysz – zastępca burmistrza, 

• Pani Krystyna Dobrzańska – sekretarz gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

• Pani Bożena Sobańska – radca prawny UM 

Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pani Ewa Sabatowicz – dyrektor M-GBP w Bobolicach,  

• Pan Krzysztof Sitarz – dyrektor M-GOK w Bobolicach, 

• Pani Jolanta Stępień – kierownik M-GOPS w Bobolicach,  

• Pan Jan Rewkowski – dyrektor ZUKiO w Bobolicach,  

Zaproszeni goście:  

•  Sołtysi, 

• Renata Tomczak – Radna Rady Powiatu, 

• Kamil Jesionowski – Radny Rady Powiatu, 

• Andrzej Kaczanowicz – Radny Rady Powiatu,    

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan  Zdzisław 

Czarnecki, który przywitał wszystkich przybyłych na obrady. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

  2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 marca 2014 roku.  

  3. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

4. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Bobolice z organizacjami 

pozarządowymi…” za 2013 rok.  

5. Informacja M-GOK na temat działalności świetlic wiejskich w 2013 roku.  

6. Podjęcie uchwał  w sprawach : 
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1) zmian w budżecie gminy na 2014 rok; 

2) zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis dla 

przedsiębiorców tworzących nowe miejsca pracy na terenie miasta i gminy Bobolice;   

3) przyjęcia aktualizacji „Planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

kanalizacyjnych będących w posiadaniu Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością – 

Regionalne Wodociągi i Kanalizacja z siedzibą w Białogardzie na obszarze miasta i 

gminy Bobolice na lata 2011-2016” – w zakresie lat 2014 – 2016;  

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki   i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Bobolice  na rok 2014; 

7. Trybuna sołecka. 

8. Trybuna obywatelska. 

9. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.  

10. Zakończenie obrad. 

   

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki stwierdził, że 

protokół z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 27 marca 2014 roku 

był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, jak i w 

dniu dzisiejszym na sali obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag oraz 

zaproponował przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez 

odczytywania.  

Protokół z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach zostały przyjęty przez radnych 

jednogłośnie 14 głosami „za”. 

 

Ad. 3. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.   

Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza przedstawiła sprawozdanie z pracy burmistrzów w 

okresie między sesjami: 

Ostatnia sesja RM odbyła się niespełna miesiąc wcześniej tj. 27 marca  2014 roku.  

* przebudowa skrzyżowań na DK11 i DK25 w Bobolicach: 

- ponieważ z przedstawionego wstępnego kosztorysu inwestycji wynika, iż koszt budowy 

rond przekracza zaplanowany przez GDDKiA na ten cel budżet, tj. 5 mln, rozpoczęto 

działania w zakresie pozyskania środków na brakujące środki. Wspólne rozmowy 

doprowadziły do uzyskania dofinansowania przedsięwzięcia w ramach przesunięć 

budżetowych GDDKiA. Pozyskanie środków pozwoli na dalszą realizację inwestycji - 

ogłoszenie przetargu na realizację przebudowy skrzyżowań i całego ciągu drogi DK11; 
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* dalszy etap realizacji budżetu obywatelskiego, w międzyczasie odbyły się 

konsultacje do założeń tego budżetu na 2015 rok. Obecnie trwają spotkania Burmistrza z 

mieszkańcami poszczególnych sołectw, następnie 28.04.2014 r. - telefoniczny dyżur 

Burmistrza Bobolic (od 11.00 do 13.00), 30.04.2014 r. - godz.16.30 konsultacje z 

mieszkańcami Bobolic, od 30.04.2014 r. do 14.05.2014 r. - zgłoszenia do Rady Budżetu 

Obywatelskiego;  

* Realizacja projektu finansowanego z UE „Bobolice gminą partycypacji", gdzie realizowane 

są dwa tematy: Gminna Strategia Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2015 -

2021 oraz Regulamin Utrzymania Czystości i Porządku w Gminie wraz z procedurami 

wyboru operatora wywozu odpadów. Pod koniec ubiegłego roku został powołany zespół ds. 

konsultacji społecznych w Bobolicach. W pierwszej kolejności skupiliśmy się na konsultacji 

Regulaminu Utrzymania Czystości i Porządku w Gminie Bobolice. Udział w nich wzięli 

przedstawiciele administracji publicznej, organizacji pozarządowych oraz mieszkańcy Gminy 

Bobolice: rolnicy, przedsiębiorcy, Radni Rady Miejskiej. Oprócz tego na stronie 

www.bobolice.pl w zakładce konsultacje społeczne zostały zamieszczone dwie ankiety 

dotyczące dwóch omawianych dokumentów, a więc każdy z mieszkańców jeśli tylko ma 

ochotę może taką ankietę wypełnić. Na chwilę obecną z takiej możliwości skorzystało 60 

osób. Ponadto w miesiącu lutym zostało przeszkolonych 8 ankieterów, którzy wyruszyli by 

bezpośrednio zbadać opinię publiczną. Na każdy dokument przypadło po 368 ankiet. W 

chwili obecnej są przekazywane do Fundacji Rozwoju Demokracji Lokalnej w Szczecinie. 

Wyniki tego badania otrzymamy już niebawem. Przeprowadzone konsultacje pokazały, że 

mieszkańcy Gminy Bobolice w zdecydowanej większości są zadowoleni z czystości w 

Gminie Bobolice. Zauważają, że świadomość innych mieszkańców na temat czystości oraz 

segregacji odpadów znacznie się zwiększyła. Coraz więcej osób segreguje odpady. Ponadto są 

zadowoleni z przedsiębiorcy, który wykonuje w naszej gminie odbiór odpadów komunalnych. 

Odpady są odbierane zgodnie z harmonogramem i zawsze rzetelnie. Coraz mniej jest również 

dzikich wysypisk śmieci na co również wskazywali mieszkańcy. Dowiedzieliśmy się również 

o punktach, w których jeszcze pojawiają się odpady wyrzucane przez ludzi. Ponadto 

uczestnicy konsultacji zwrócili uwagę na potrzebę zastosowania dodatkowych działań, które 

pokażą innym jak segregować odpady i jak dbać o swoje środowisko. Na wnioski dotyczące 

Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych jeszcze czekamy, gdyż ten dokument jest 

w trakcie konsultacji; 

* partnerstwo publiczno – prywatne -  budowa Domu Późnej Starości z zagospodarowaniem 

terenu w formule partnerstwa publiczno-prywatnego na terenie Gminy Bobolice. 
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W dniu 25-03-2014r, w siedzibie Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości 

(PARP) w Warszawie odbyło się Forum Inwestorów zorganizowane przez władze Gminy 

Bobolice przy wsparciu doradczym konsorcjum w skład, którego wchodzi firma Investment 

Support oraz Kancelaria Radców Prawnych Trusiewicz/Siwko z siedzibą w Warszawie. 

Wsparcie doradcze Gmina Bobolice uzyskała w ramach głównej nagrody w konkursie „3P” 

zorganizowanym przez PARP. Celem spotkania było poznanie stanowiska inwestorów na 

temat planowanej przez gminę Bobolice inwestycji, a także ich analiza realności 

przedsięwzięcia. Planowana inwestycja spotkała się ze stosunkowo dużym zainteresowaniem. 

W spotkaniu wzięło udział jedenastu znaczących przedsiębiorców z wielu branż: 

budowlanych, doradczych, finansowych, jak również firmy zajmujące się kompleksową 

opieką nad osobami starszymi i niesprawnymi ruchowo. Stanowiska firm biorących udział w 

Forum, uzmysłowiły nam ich preferencje i oczekiwania w zakresie obopólnego podziału 

zadań i ryzyk. W celu uzyskania opinii mieszkańców w zakresie zasadności realizacji tego 

typu inwestycji na terenie naszej Gminy, planujemy przeprowadzić konsultacje społeczne. W 

tym celu przeprowadzone zostały badania ankietowe metodą CAWI, czyli w formie ankiet 

zamieszczonych na stronach internetowych umożliwiające przedstawienie własnego zdania na 

temat planowanej przez Gminę inwestycji metodą interaktywną. Raport z badań opinii 

publicznej zostanie zamieszczony na stronie internetowej www.bobolice.pl. 

Zaplanowane zostało również spotkanie informacyjno-konsultacyjne z mieszkańcami Gminy 

Bobolice w dniu 30-04-2014r. o godz.16:30 w siedzibie Urzędu Miejskiego przy ul. 

Ratuszowej w Bobolicach (sala nr 5), aby móc indywidualnie odpowiedzieć na nurtujące 

mieszkańców pytania, oraz wyjaśnić zagadnienia dotyczące realizacji planowanej inwestycji 

w formule PPP. Informacje o planowanych konsultacjach zostały rozpropagowane na terenie 

miasta Bobolice w formie „Zaproszenia na konsultacje”; 

* "Usuwanie azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Bobolice - etap V". 

W trzecim kwartale 2013 r. rozpoczęliśmy V etap usuwania wyrobów zawierających azbest z 

terenu gminy Bobolice. Również w tym roku program ten dofinansowywany jest w 100 % z  

NFOŚiGW. Do dnia 21.04.2014 roku mieszkańcy gminy złożyli 31 wniosków ze wskazaniem 

około 107,56 ton do usunięcia, tj. około 5.976 m2 materiałów zawierających azbest do 

demontażu, transportu oraz utylizacji. W maju br. zostanie rozpoczęta przez Urząd Miejski w 

Bobolicach procedura przetargowa. Planowany termin rozpoczęcia demontażu oraz zbiórki 

wyrobów zawierających azbest - lipiec br. i trwać będzie do końca sierpnia br.; 

* Przetargi: 

a) Przetarg nieograniczony pn. „Remont części budynku wraz ze zmianą sposobu 

użytkowania w gminie Bobolice, Łozice Cegielnia 1”, wpłynęło 7 ofert.  
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W dniu 11.04.2014 r. została podpisana umowa z firmą Przedsiębiorstwo 

Budowlano – Usługowo – Handlowe „KĘBUD” ul. Gen. Sikorskiego 877 – 230 Kępice, jako 

firmą, która złożyła najkorzystniejszą ofertę. Wartość brutto etapu I: 96.547,17 zł, wartość 

brutto etapu II: 230.076,07 zł, RAZEM: 326.623,24 zł. 

Środki zapewnione w budżecie gminy: 

na etap I kwotę: 96.829,43 zł brutto, 

na etap II kwotę: 254.491,04 zł brutto , 

łączną kwotę (suma I i II etapu): 351.320,47 zł brutto. 

Oferta firmy "KĘBUD" jest o 24.697,23 zł niższa od środków zapewnionych w budżecie 

gminy. Planowany termin rozpoczęcia robót - 20.05.2014 r. 

 

b) Przetarg nieograniczony pn. „Zagospodarowanie kąpieliska Rajska plaża w Poroście”. 

Kolejny IV przetarg został ogłoszony w dniu 24.04.2014 r. Ogłoszenie o przetargu 

umieszczono w Biuletynie Zamówień Publicznych, na stronie internetowej Gminy Bobolice. 

Zadanie zostało podzielone na dwie części: pomosty, dostawa i montaż pomostu pływającego 

wraz z wyposażeniem i zjeżdżalnie, dostawa i montaż zjeżdżalni wodnych. Termin składania 

ofert upływa 05.05.2014 r. Przetarg I i II nie wpłynęła żadna oferta, przetarg III wpłynęła 1 

oferta – ale wykonawca wezwany do uzupełnienia, nie uzupełnił dokumentów.   

 

c) Przetarg nieograniczony pn. „Rekreacja międzypokoleniowa na terenie Gminy Bobolice - 

zagospodarowanie placów zabaw, boisk sportowych i parku”.  

W dniu 24.04.2014 r. w przetargu nieograniczonym wybrany został wykonawca realizacji 

inwestycji pn: „Rekreacja międzypokoleniowa na terenie Gminy Bobolice – 

zagospodarowanie placów zabaw, boisk sportowych i parku”. Do wybudowania zaplanowane 

jest: budowa wraz z zagospodarowaniem nowych placów zabaw oraz miejsc do rekreacji 

sportowej w miejscowościach Cybulino, Ostrówek, Świelino, doposażenie placu zabaw w 

Ujeździe, zagospodarowanie parku „Na Skarpie” w Bobolicach w elementy małej 

architektury, nasadzenia, budowa ścieżek. Umowa z Wykonawcą firmą Józef Kozłowski, 

Tychowo 16, 76-100 Sławno, planowana do podpisana jest na początku maja. Realizacja 

inwestycji zakończyć powinna się do końca maja 2014 r. Był to drugi przetarg 

nieograniczony. Wykonawca dał cenę wyższą o 14.765 zł niż zaplanowano w budżecie.  

* Gminna Rada Sportu - nowa kadencja - w dniu 8 kwietnia 2014 r. miało miejsce spotkanie 

dot. powołania nowej kadencji Gminnej Rady Sportu na lata 2014 – 2018. Do dnia spotkania 

kluby sportowe i instytucja działająca na rzecz kultury fizycznej wytypowały następujących 

kandydatów do rady sportu: Ł. Fir, J. Glaser, H. Kowalski, K. Mikołajczak, A. Olearczyk, K. 
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Pajewski, Z. Piechocki, Z. Rewkowski, M. Walaszczyk. W spotkaniu uczestniczyło 

6-ciu z 9 zgłoszonych kandydatów, sekretarz gminy – Pani Krystyna Dobrzańska oraz insp. 

ds. promocji, turystyki, kultury fiz. i rozwoju gminy – Maja Wiśniewska. Najważniejszym 

punktem spotkania był wybór przewodniczącego rady nowej kadencji. Jednogłośnie, 

sześcioma głosami, wybrano Pana Mariusza Walaszczyka, który pełnił tą samą funkcję 

również w poprzedniej kadencji rady. Dyskutowano również o regulaminie funkcjonowania 

rady sportu, o użytkowaniu obiektów sportowych w mieście oraz o założeniach do Budżetu 

Obywatelskiego. Kolejne spotkanie zaplanowane zostało na dzień 8 maja br.; 

* zebrania sołeckie - do dnia 24.04.2014 r. odbyło się 17 spotkań sołeckich. Spotkania 

przebiegają w bardzo miłej atmosferze i dyskusji merytorycznej; 

* Aglomeracja w gminie Bobolice - w związku z koniecznością zapewnienia w Polsce pełnej 

zgodności z wymogami Dyrektywy 91/271/EWG (Dyrektywa ściekowa) w sprawie 

oczyszczania ścieków komunalnych Ministerstwo Środowiska podjęło działania w zakresie 

weryfikacji  potrzeb inwestycyjnych gmin w całej Polsce. Dlatego też Gmina Bobolice 

zgodnie z wytycznymi rozpoczęła prace nad aktualizacją aglomeracji oraz dalszych potrzeb 

inwestycyjnych zaplanowanych do końca 2015 r. W dniu 14.04.2014 r. odbyło się spotkanie 

pomiędzy Wiceprezesem zarządu Spółki Regionalne Wodociągi i Kanalizacja w Białogardzie 

Panią Dorotą Borsuk  oraz przedstawicielami spółki z pracownikami Urzędu w sprawie zmian 

w zakresie wyznaczonych na terenie gminy aglomeracji. Na spotkaniu zostały omówione 

możliwości zmian dotyczących terminów wykonania zaplanowanych inwestycji oraz ich 

pilności. W chwili obecnej przygotowywany jest wniosek do Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Zachodniopomorskiego ze wskazaniem rzeczywistych granic aglomeracji. 

Zweryfikowanie danych jest niezwykle istotne w kontekście zidentyfikowania najpilniejszych 

potrzeb inwestycyjnych związanych z wdrażaniem Dyrektywy ściekowej oraz spełnienie 

wymogów tej Dyrektywy. Na sesji majowej planowane jest podjęcie uchwały dotyczącej 

zmian aglomeracji, jako jej aktualizacja; 

* Konkurs na dofinansowanie ze środków Gminy Bobolice projektów na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane z zakresu ochrony zabytków i opieki 

nad zabytkami - 20 marca 2014 r. ogłoszony został wyżej wskazany konkurs. Oferty 

przyjmowane są do 09.05.2014 r. do godz.13. Obecnie wpłynęła jedna oferta - Ks. Mitrata 

Leona Karpiniuka - Proboszcza Parafii Prawosławnej pw. Wszystkich Świętych w Bobolicach 

na remont kościoła w Bobolicach (ul. Pocztowa). W związku z zgłaszanymi licznymi 

wnioskami mieszkańców ZUKiO w miesiącu kwietniu br. wykonało prace naprawcze dachu, 

tj. poprawiono ułożenie dachówek, wykonano ich zabezpieczenie, przeczyszczono rynny oraz 

usunięto gałęzie zagrażające pokryciu dachowemu; 
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* 29 marca 2014 r. odbyło się uroczyste otwarcie zmodernizowanego boiska  

w Kłaninie. Z budżetu gminy wydatkowano środki na nowe zagospodarowanie terenu boiska 

w wysokości 134.787,77 zł. W ramach zadania zakupiony został komplet kontenerów 

sanitarno-socjalnych, wiaty dla zawodników rezerwowych, 50 siedzisk dla widowni, 

wykonano przyłącza kanalizacyjne, energetyczne i wodne. Dodatkowo zakupiono materiał na 

wykonanie chodnika, który powstanie w 2014 roku. Pani Burmistrz podziękowała 

gospodarzom tej imprezy Panu Mariuszowi Walaszczykowi oraz Kazimierzowi 

Mikołajczakowi za przygotowanie na wysokim poziomie imprezy; 

* Raid Poland Trophy Dragon Winch Extreme – rajd przeprawowy samochodów terenowych 

o randze ogólnopolskiej. W piątek, tj. w dniu 04.04.20141 r. o godzinie 18.00 na bobolickim 

rynku rozpoczął się uroczysty start do rajdu, uświetniony występami lokalnych zespołów. 

Udział w rajdzie wzięły 44 załogi z terenu całej Polski. Swoją obecnością zaszczycił 

wicemarszałek Andrzej Jakubowski; 

* Pomnik ku czci Żołnierzy Radzieckich poległych w II Wojnie Światowej - w dniu 18 

kwietnia 2014 r. zakończono prace odrestaurowania Pomnika Ku Czci Żołnierzy Radzieckich 

poległych w II Wojnie Światowej znajdującego się przy ul. Koszalińskiej w Bobolicach. Na 

pomniku wymieniona została również tablica pamiątkowa. Pomnik ten został zdewastowany 

przez  dwóch młodych mężczyzn w listopadzie ubiegłego roku. Koszt odrestaurowania 

ponieśli oczywiście sprawcy tego czynu; 

* Pani Burmistrz zaprosiła wszystkich zebranych na 26 kwietnia br. na godz. 14.00-18.00, 

rynek miejski na uroczystości związane z kanonizacją papieża Jana Pawła II; 

* kolejnym zaproszeniem było zaproszenie na spotkanie Burmistrza Bobolic z mieszkańcami 

miasta Bobolice na godz. 16.30 w sali nr 5 Urzędu Miejskiego, gdzie będą omawiane trzy 

tematy: budżet obywatelski, budowa domu późnej starości oraz przebudowa skrzyżowań w 

Bobolicach; 

* na zakończenie Pani Burmistrz zaprosiła sołtysów na spotkanie w dniu 12 maja 2014 roku 

na godz. 9.00, sala nr 5 Urzędu. Gościem specjalnym na spotkaniu będzie Wicemarszałek 

woj. Zachodniopomorskiego Andrzej Jakubowski, który w krótkim wystąpieniu powie o 

sprawach ważnych dla naszego regionu. Zaproszeni na te spotkanie zostali także kierownicy i 

dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy oraz przewodniczący i wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej w Bobolicach;  

 

 Ad.4. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Bobolice z 

organizacjami pozarządowymi…” za 2013 rok.  
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Sprawozdanie przedstawiła Pani Halina Michalak inspektor ds. promocji, kultury i 

współpracy.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 Ad.5. Informacja Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Bobolicach na 

temat działalności świetlic wiejskich w 2013 roku.  

Informacje przedstawił Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Bobolicach Pan 

Krzysztof Sitarz. Informacje stanowią załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10-cio minutową przerwę. 

Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

Projekty uchwał przedstawił przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki.  

Przy podejmowaniu uchwał obecnych było 14 radnych.  

 

1) w sprawie zmian w budżecie na 2014 rok.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

 
 

2) w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis dla 

przedsiębiorców tworzących nowe miejsca pracy  

 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  
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3) w sprawie przyjęcia aktualizacji „Plan rozwoju i modernizacji urz ądzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych będących w posiadaniu Spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością – Regionalne Wodociągi i Kanalizacja z siedzibą w Białogardzie na 

obszarze miasta i gminy Bobolice na lata 2011-2016 w zakresie lat 2014-2016.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Wiceburmistrz Grażyna Wiater-Ubysz.  

Na podstawie art. 21 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 7 czerwca 2001 o zbiorowym zaopatrzeniu  

w wodę i odprowadzaniu ścieków (tekst jednolity Dz. U. z 2006 r. Nr 123, poz. 858), Regionalne 

Wodociągi i Kanalizacja Spółka z o.o. w Białogardzie opracowały „Plan rozwoju 

modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na terenie miasta i gminy Bobolice 

na lata 2011-2016”, który został przyjęty Uchwałą Nr III/22/10 Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 29.12.2010 r. Obowiązująca aktualizacja Planu dotyczy lat 2014- 2016. 

Aktualizację uzasadnia konieczność: 

1. wprowadzenia do planu inwestycyjnego wniosków Radnych Rady Miejskiej  

w Bobolicach, mieszkańców i Burmistrza Bobolic w zakresie inwestycji 

priorytetowych dla Gminy Bobolice, 

2. aktualizacja wartości inwestycji wynikająca z opracowanej dokumentacji 

budowlanej oraz kosztorysów inwestorskich, 

3. wprowadzenia zmian kolejności wykonania zadań na poszczególne lata, 

wynikających m.in. z obowiązków nałożonych przez instytucje zewnętrzne  

np. Sanepid, Urząd Marszałkowski Województwa Zachodniopomorskiego – 

realizacja Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków Komunalnych (KPOŚK), 

4. pozyskiwania wspólnych i obecnie możliwych źródeł zewnętrznych  

na sfinalizowanie zadań inwestycyjnych na terenie Gminy Bobolice, 

5. dostosowania ilości zadań inwestycyjnych do możliwości finansowych Spółki 

RWiK  

w Białogardzie. 

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

Nieobecny Radny Zbigniew Oleksiak 
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4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Bobolice na rok 

2014.  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko – 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach.   

 

Pani Justyna Terlecka Przewodnicząca Komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezrobocia i 

Porządku Publicznego przedstawiła opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

 

Ad. 7. Trybuna sołecka 

W trybunie sołeckiej głos zabrali: 

1. Pani Helena Bubień sołtys sołectwa Chociwle – w m. Chociwle obok przepompowni 

jest wyrwa po wykopie, należy to usunąć, przy budynku nr 13 są wystające studzienki 

ponad poziom asfaltu. W stronę Drzewian przy szkółce Pana Nowackiego znajduje się 

rozłamane drzewo, które zagraża bezpieczeństwu.  

2. Pan Józef Borowski sołtys sołectwa Nowe Łozice –  czy  będzie możliwość spotkania 

w Łozicach – Cegielni z przedstawicielami RWiK-u na temat oczyszczalni korzennej? 

Odpowiedzi udzieliła Pani Dorota Borsuk wiceprezes zarządu spółki RWiK mówiąc, 

że termin zostanie wyznaczony i przekazany telefonicznie.  

Pan sołtys zgłosił, że w Łozicach Nowych został skradziony dach z przystanku, który 

wykonany był z blachy cynkowej.   

 

Ad. 8.Trybuna obywatelska 

W trybunie obywatelskiej nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. 9. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.   

W tym punkcie głos zabrał: 

1. Radny Zdzisław Strzelczak – zapytał kiedy zostanie zrobiona ulica Sawickiej? 

Odpowiedzi udzielił Dyrektor ZUKiO mówiąc, że działania ZUKiO są logistyczne, najpierw 

będzie zrobiony Plac Chrobrego, nowy chodnik ul, Jedności Narodowej, a następnie ul 

Sawickiej. Pan Dyrektor dodał, że przy budowie rond w Bobolicach, jest szansa, że uda się 

pozyskać destrukt, którym można będzie można po wyprofilowaniu wyłożyć ul. Sawickiej 

tym destruktem.  
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Pan radny poprosił, aby przy blokach przy ul. Jedności Narodowej pracownicy 

ZUKiO posprzątali papiery 

Pan Dyrektor powiedział, że nie jest to teren gminny tylko agencyjny, dlatego ZUKiO nie ma 

obowiązku sprzątać.  

Pani Burmistrz dodała, że nie będziemy wchodzić na podwórka i sprzątać mieszkańcom, leży 

to w gestii mieszkańców.  

2. Radna Zofia Kęcel – podziękowała za szybką odpowiedź na interpelację dot. ginekologa. 

Pani radna dodała, że przy ul. Spółdzielczej stoi uschnięty świerk, który nadaje się do 

wycinki. Zapytała także czy chodnik przy restauracji jest zaplanowany do remontu? 

Odpowiedzi udzielił Pan Dyrektor ZUKiO mówiąc, że zaplanowany jest do remontu na 2014 

rok.  

3. Radny Zbigniew Oleksiak – Pan Radny przypomniał o wykonaniu remontu ul. 

Tomeckiego oraz skrzyżowanie Kowalskiego i Jagoszewskiego.  

Odpowiedzi udzielił Dyrektor ZUKiO mówiąc, że drogi te planowane są do remontu. 

4. Radna Zofia Kęcel   - zaproponowała by wejść w porozumienie ze spółdzielnią 

mieszkaniową „Jutrzenka”, aby dokonać nasadzeń przy blokach ul. Łazienkowej i Szkolnej.  

Pani Burmistrz powiedziała, żeby wpłynęło pismo mieszkańców w tej sprawie, co będzie 

podstawą aby wnioskować do spółdzielni o zagospodarowanie tego terenu.  

5. Radna Bożena Aksiutin – powiedziała, że odkłada się w czasie ogrodzenie placu zabaw 

przy Placu Zwycięstwa oraz nasadzenie trawy, tu też miało być porozumienie ze spółdzielnią 

mieszkaniową „Jutrzenka”.    

6. Radny Ireneusz Bednarczyk – droga do Wojęcina, na środku drogi istnieją wystające 

płyty betonowe, o które można uszkodzić samochód.  

7. Radny Zbigniew Oleksiak – prośba o wzmożenie kontroli policji oraz straży miejskiej w 

parku „Na skarpie”, ponieważ gdy powstaną nowe nasadzenia, kosze, ławki może zostać to 

zdemolowane przez osoby przebywające tam szczególnie nocą. 

Pani Burmistrz powiedziała, że zostaną wzmożone kontrole straży miejskiej oraz policji.     

 

Ad. 10. Zakończenie obrad.  

Pan Zdzisław Czarnecki Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad 

został wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

 

Protokołowała: Ewelina Szymańska 


